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P R O T O K Ó Ł  NR XIX/20 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 23 stycznia 2020 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna  - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, sołtysi oraz zaproszeni goście. /Lista obecności w załączeniu/ 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 11.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. Następnie odczytał porządek obrad 

oraz poinformował, że sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2020 rok. 

    2.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 

2020 rok.   /numer druku XIX/1/20/ 

3. Przyjęcie planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2020 rok: 

    3.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie na 2020 rok. /numer druku XIX/2/20/ 

4. Sprawozdanie Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie z działalności za 2019 rok: 

   4.1. Komisji Rewizyjnej. 

   4.2. Komisji Społeczno – Budżetowej. 

   4.3. Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

   4.4. Komisji Skarg, wniosków i petycji. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 
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6. Interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   7.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2020 rok. /numer druku XIX/3/20/ 

   7.2. przyjęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania publicznego w 2020 roku. /numer 

druku XIX/4/20/ 

   7.3. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. /numer druku XIX/5/20/ 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z sesji nr XVIII. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad do 

punktu 7 podpunkt 4 projekt uchwały zmieniającej w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat 

za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. /numer druku XIX/6/20/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. /za – 14/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad do punktu 7 następujące projekty uchwał: 

- 7.5. w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Kożuchowa. 

/numer druku XIX/7/20/  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. /za – 14/ 

- 7.6. w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Kożuchowa. 

/numer druku XIX/8/20/  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowań obecnych 14 radnych na stan 15. 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2020 rok. 

    2.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 

2020 rok.   /numer druku XIX/1/20/ 

3. Przyjęcie planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2020 rok: 

    3.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie na 2020 rok. /numer druku XIX/2a/20/ 

4. Sprawozdanie Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie z działalności za 2019 rok: 

   4.1. Komisji Rewizyjnej. 
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   4.2. Komisji Społeczno – Budżetowej. 

   4.3. Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

   4.4. Komisji Skarg, wniosków i petycji. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   7.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2020 rok. /numer druku XIX/3/20/ 

   7.2. przyjęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania publicznego w 2020 roku. /numer 

druku XIX/4/20/ 

   7.3. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. /numer druku XIX/5/20/ 

   7.4. ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele 

niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. /numer druku 

XIX/6/20/ 

   7.5. pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Kożuchowa. /numer 

druku XIX/7/20/  

   7.6. pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Kożuchowa. /numer 

druku XIX/8/20/  

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z sesji nr XVIII. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Nie zgłoszono innych wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

 

Do pkt. 2. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. Następnie wobec 

braku pytań zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 2.1. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2020 rok.   

/numer druku XIX/1/20/Opinie w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie  

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2020 rok.   /numer druku XIX/1/20/ 
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Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 3. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz – 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji zapytano, czy w planie pracy Komisji Społeczno-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Kożuchowie na 2020 rok w miesiącu lutym br. w punkcie dot. spółki PUK USKOM 

zostanie omówiony problem złej jakości wody na terenach wiejskich. Wyjaśniono, że ten temat 

będzie omówiony na Komisji w miesiącu lutym br. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 3.1. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały. /Opinie w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie  

przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2020 rok. /numer 

druku XIX/2a/20/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4. 

Greń Jacek – Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kożuchowie, 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za 2019 rok. /Informacja w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Przewodniczący Komisji Społeczno-Budżetowej Rady Miejskiej 

w Kożuchowie, przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za 2019 rok. /Informacja 

w załączeniu/ 

Skwierczyński Piotr – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi Rady Miejskiej 

w Kożuchowie, przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za 2019 rok. /Informacja 

w załączeniu/ 

Iskra Anna – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Kożuchowie, przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji za 2019 rok. /Informacja 

w załączeniu/ 

Do pkt. 5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił zestawienie o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 19 grudnia 2019 roku. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja w załączeniu/ 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Szukiełowicz Zdzisław - 

radny Rady Miejskiej.  

 Podczas dyskusji zapytano, czy podczas spotkania z przedstawicielami Zarządu Dróg 

Wojewódzkich omówiono kwestię odprowadzenia wód deszczowych przy ulicy Sienkiewicza 

i Reymonta oraz budowy chodnika przy ulicy Zielonogórskiej. Oznajmiono, że temat nie był 

omawiany na spotkaniu.  

 Następnie zapytano o przeciwskazania dotyczące pozyskania dofinansowania na remont 

świetlicy w Podbrzeziu Górnym. Zapytano również o zasadność sprzedaży nieruchomości- 

fasady przy ulicy Klasztornej w Kożuchowie.  

Podczas dyskusji zapytano o powołaną w dniu 14 stycznia 2020 r. Gminną Komisję 

Urbanistyczno-Architektoniczną działającą przy Burmistrzu Kożuchowa.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej. 

 W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa.  

Podczas dyskusji poproszono o przegląd gwarancyjny dróg gminnych, które 

remontowane były dwa lata temu, ponieważ firmy wykonujące naprawy ich nie wykonały, 

a drogi wymagają kolejnych remontów. Poproszono o remont drogi w kierunku Szkoły 

Podstawowej w Mirocinie Dolnym oraz poruszono problem złej jakości wody w Mirocinach. 

W odpowiedzi Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w miesiącu lutym br. na Komisji Społeczno-

Budżetowej zostanie szczegółowo omówiony problem jakości wody w Gminnie Kożuchów. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. „W dniu 22 stycznia br. na BIP-ie urzędu znalazł się wykaz nieruchomości przeznaczonych do 

sprzedaży. Wśród nich znalazła się działka nr 331/12 przy ul. Klasztornej. W opisie wskazane 

jest, że na działce znajduje się zabytkowa fasada kamienicy z płaskorzeźbami św. Piotra i Pawła. 

W związku z tym faktem, iż ww. płaskorzeźby są w dużym stopniu pewną „symboliką” miasta, ich 
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fotografie znajdują się w wielu publikacjach dotyczących Kożuchowa. Wyrażam swoje pewne 

zaniepokojenie i obawy z faktu, iż gmina zamierza ww. nieruchomości sprzedać w ręce prywatne. 

Oczywiście płaskorzeźby są objęte pełną ochroną Konserwatora Wojewódzkiego, wpisane są do 

rejestru zabytków, jednak w takich przypadkach warto w mojej ocenie zastanowić się, czy 

sprzedaż ww. nieruchomości jest zasadna, tym bardziej, że planowany wpływ ze sprzedaży nie 

będzie zbyt wysoki. Dlatego zwracam się z prośba do burmistrza Kożuchowa o zachowanie ww. 

nieruchomości na stanie mienia gminy i wycofanie jej z ww. wykazu. Chyba, że są inne 

okoliczności uzasadniające sprzedaż, np. potencjalny inwestor zamierzający odbudować całą 

kamienicę?”. 

2. „Proszę o ponowne przeanalizowanie zasadności organizacji transportu zbiorowego na trasie 

Kożuchów-Zielona Góra w niedzielę i dni świąteczne oraz w przypadku ogłoszenia przez 

Wojewodę Lubuskiego w roku bieżącym tj. 2020 konkursu w ramach Funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej, polegającego na dopłatach do 

takich przewozów, o złożenie stosownego wniosku.”. 

 

Perdian Halina – radna Rady Miejskiej 

Cyt.: 

3. „Proszę o wykonanie chodnika z drugiej strony stawu na obiekcie rekreacyjnym „Glinianka” 

w Kożuchowie, tak żeby można było przejść, czy przejechać wózkiem dziecięcym, czy wózkiem 

inwalidzkim, czy rowerkiem wkoło zbiornika wodnego.”. 

4. „Proszę o postawienie pięciu ławek na tzw. Gliniankach, wzdłuż chodnika idąc od strony 

ul. Elektrycznej w górę ku wyjściu na ul. Moniuszki.”. 

5. „Proszę o zainstalowanie kamery na „Gliniankach”. 

6. „Proszę o przestawienie kabiny WC, która znajduje się na „Gliniankach” w bardziej ustronne 

miejsce.”. 

7. „Proszę o zatrudnienie pracownika, który zajął by się opieką i sprzątaniem obiektu 

wypoczynkowego „Glinianka”. 

8. „Proszę o postawienie szafek na żywność dla osób potrzebujących.”. 

 

Do pkt. 7.1. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2020 rok. /numer druku XIX/3/20/ 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2020 rok. /numer 

druku XIX/3/20//Opinie Komisji w załączeniu/ 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.2. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania publicznego w 2020 roku. /numer druku 

XIX/4/20/ 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 0, wtrzymało się od 

głosu – 1, nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.3. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

/numer druku XIX/5/20/ 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.4.    

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną 

dróg. /numer druku XIX/6/20/ 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 7.5.    

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Kożuchowa. /numer druku 

XIX/7/20/ 

Iskra Anna – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej, przedstawiła 

uzasadnienie do projektów uchwał w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Kożuchowa numer druku XIX/7/20/ oraz numer druku XIX/8/20/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

 W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej.  

 Podczas dyskusji zapytano o formę skarg. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.6.    

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Kożuchowa. /numer druku 

XIX/8/20/ 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 

 

Do pkt. 8.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Muszyński Zygmunt – radny Powiatu Nowosolskiego, Perdian 

Halina – radna Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Janik Marcin – Dyrektor MOSiR-u w Kożuchowie, Jelinek 

Marcin – radny Rady Miejskiej, Szukiełowicz Zdzisław - radny Rady Miejskiej, Raczykowski 
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Krzysztof – sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Maciąg 

Piotr – kierownik wydziału Funduszy i Inwestycji UM, Skwierczyński Piotr – radny Rady 

Miejskiej.  

Podczas dyskusji przedstawiono odpowiedzi na interpelacje składane podczas XIV Sesji 

Rady Powiatu Nowosolskiego, dotyczące poszerzenia jezdni na drodze powiatowej nr 1048F 

oraz montażu progów zwalniających w miejscowości Mirocin Górny.  Poinformowano również, 

że w 2020 roku w budżecie powiatu nowosolskiego nie ma zapisanych środków na wykonanie 

chodnika w miejscowości Stypułów.  

Następnie radna Rady Miejskiej w Kożuchowie Halina Perdian złożyła interpelacje dot. 

kąpieliska „Glinianki” /interpelacje wymienione w punkcie 6 porządku obrad/.  

Podczas dyskusji omówiono formy wsparcia i pomocy dla osób potrzebujących 

w Gminie Kożuchów. Zwrócono uwagę na problem w Gminie Kożuchów z dojazdem do 

miejscowości Zielona Góra. Poruszono kwestię elewacji frontowej przy ulicy Klasztornej 

w Kożuchowie, poproszono o wyczyszczenie murów obronnych z porastającej roślinności, 

poproszono radnych o utworzenie wspólnego stanowiska w sprawie poprawy jakości drogi 

i wybudowania chodnika w Mirocinie Dolnym i Studzieńcu, poruszono temat powstania 

obwodnicy Kożuchowa.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 9. 

Protokół Nr XVIII z sesji Rady Miejskiej z dnia 19 grudnia 2019 roku przyjęto jednogłośnie.  

/za – 14, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, nie głosowało – 0/  

 

Do pkt. 10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 13:10. 

 

 

      Protokołowała                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

  Magdalena Raszewska            Ireneusz Drzewiecki 
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Podjęte uchwały: 

- XIX/177/20 – w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2020 rok. 

- XIX/178/20 – w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie na 2020 rok. 

- XIX/179/20 - w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2020 rok. 

- XIX/180/20 - w sprawie przyjęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania publicznego 

w 2020 roku. 

- XIX/181/20 - w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy. 

- XIX/182/20 - zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem 

i ochroną dróg. 

- XIX/183/20 - w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Kożuchowa. 

- XIX/184/20 - w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Kożuchowa. 

 


